
 

 

 

 
 

 

 2021מאי 

 סיכום "נפגשים בשכונה" )רחובות אורן ושקד( 

קיימה העירייה מפגש תושבים עם ראש העיר יצחק קשת במסגרת המיזם העירוני  19.5.21ביום 

שהועלו על ידי המשתתפים, ותשובות "נפגשים בשכונה". להלן תמצית הנושאים והשאלות 

העירייה. חשוב להדגיש: חלק מפעולותיה ותוכניותיה של העירייה תלוי בגורמים חיצוניים )משרדי 

ממשלה, גופים ציבוריים, ספקים וקבלנים וכו'( ובאילוצים שונים. העירייה מצידה תעשה כל 

 זה.שביכולתה כדי לעמוד בדברים שנאמרו, כפי שהם מוצגים במסמך 

  :תחבורה 

 מתי ייסלל הכביש הסמוך לרחוב אורן?

  .2022בעון הראשון של יבוצע עד לסוף הר פרויקט סלילת כביש חדששכדי  פועלת העירייה

 כדי להקל על העומס באזור הגנים?לפרקים  חד סטרילהאם רחוב שקד יכול להפוך 

-ניסה חדכלקדם כדי לפני אכלוס בית הספר שברחוב ברוש ושקד העירייה תכנס ועדת תמרור 

 כיוונית לרחוב בשעות העומס. 

 יה מיוחדת לאוטובוסים ומשאיות? כיום הם חונים ברחוב.יהאם מתוכננת חנ

 ם. חנייתם שאת יה עירונית ייעודית לאוטובוסים ומשאיות. כרגע אין אפשרות למנוע ימתוכננת חנ

 :חינוך 

 גרים מחוץ לחריש יכולים ללמוד בגנים בעיר?שהאם ילדים 

עיקר ההשקעה העירונית בחריש היא בחינוך, ואכן בתי הספר והגנים בחריש הם בעלי שם דבר 

 תושבי חריש.  שאינםולכן מאוד מבוקשים באזור. עם זאת, כרגע לא ניתן לרשום ילדים 

 



 

 

 

 

 בנייה: 

  החומים במפה באזור רחוב אורן? מה מתוכנן להיבנות בשטחים

 להלן מספרי השטחים החומים המופיעים במפה, וייעודם:

 בית ספר, גן ילדים ואולם ספורט או תכלית ציבורית אחרת.  - 223

 גן ילדים ומעון יום/ בית כנסת.  - 283

 בתי ספר.  - 227

 בית כנסת בהקצאות.  - 278     

 הייעודים עשויים להשתנות.*    

 התכנון לגביי בניית טיילת ביער?מה 

הטיילת תיועד להולכי רגל, ייבנו שבילים נגישים לכל הציבור ותאורה. הטיילת תקיף את 

 ממצפה רז.  רחוב אורן

 יה למרחבים ירוקים?ימהו האיזון בין בנ

שטחי העיר חשובים לנו! המטרה היא להשאיר כמה שיותר מרחבים פתוחים וירוקים בעיר, 

של מבנים עירוניים באמצעות רבי יצול מאנו מקדמים נבנייה לגובה. כמו כן,  ולכן מועדפת

 שימושים שונים ומתחלפים. 

 ?ברחוב יוקצו שטחים לבניית בתי כנסת מתי

 החלה חשיבה על מתווה לבניית בית כנסת. 

 האם יהיה קיר שיחצוץ בין הבתים ברחוב אורן לכביש החדש?

חיצוני, בשל היותו כביש ארצי. הה חוצצת בין העיר לכביש ייתכן שיוקצו תקציבים לבניית חומ

 העירייה תבדוק אפשרות לקדם זאת, אך חשוב להדגיש שהדבר אינו תלוי בעירייה.

 

 



 

 

 

 

 

 האם מתוכננים להיבנות ברחוב אורן בתים פרטיים?

 כרגע לא מתוכננים להיבנות ברחוב בתים פרטיים. 

 

 חשוב לדעת: 

 יה. ילצלם את האירוע ולשלוח למוקד העיר יש -יקוח עירוני או פבמקרה הדורש אכיפת משטרה 

הגורמים האמונים על כך מצאו כי אזור היער עומד בתקן הבטיחות. לאור פניית  -בטיחות אש 

אש בשכונת מעו"ף. כרגע אין נת לקום תחנת כיבוי תושבים הנושא ייבדק בשנית. כמו כן, מתוכנ

כבאות ים עם כיבוי אש על מנת להקימה. חריש שייכת לתחנת נקודת הזנקה בחריש, מתקיימים מגע

להירשם כבאות והצלה מוזמנים לפנות לאגף הביטחון או קורס המעוניינים להתנדב ל חדרה.

 . באמצעות אפליקציית "טריביו"

 
 

 


